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Протокол № 38

засідання погоджувальної ради
кабінет секретаря міської ради

*
Початок: 15.00 год.

Присутні члени погоджувальної ради:
| г |
ї  - Найда А.М., Гільтайчук В.В., Савчук О.Ї., Бербець В.Г., Очкур І.Г., Кінаш 

Я.П., Погинайко Ю.П.
- голови постійних комісій міської ради: Онуфрик Л.Я., Кирилович Л.О., 

Попельницька А.В., Смолянський О.А.

У Відсутні: Сікора О.М., Шутяк О.Б., Нижник О.Б., Чепіль П.М
щ г І*

На засіданні погоджуватьної ради були присутні заступники міського голови: 
Мирослав Тихий, Наталія Кінаш, Надія Гуш, Богдан Білецький, депутати міської 

5 ради Ольга Білецька та Богдана Галайда.

і Вів засідання погоджувальної ради секретар міської ради.
щ

Сіїухали: секретаря міської ради Віктора Пльтайчука, який ознайомив присутніх 
з проектом порядку денного п’ятдесят другої сесії міської ради, до якого 
включено 101 питання. Присутні запропонували включити до порядку денного 

* 2 додаткових питання та розглянути їх в такій послідовності:
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Про затвердження Програми фінансової підтримки комунального 
підприємства «СПОРТ-АРЕНА» Калуської міської ради на 2024
рік
Доповідає Михайло Клим -  начальник управління у справах сім’ї, і 
молоді, фізкультури та спорту міської ради

,
Чл)^ після Про Програму матеріально-технічного забезпечення військової

’ ‘ -]р. 31 частини А7030 на 2023 рік

і ,р - ;1-І—1 ,
Доповідає Іван Дембич -  начальник управління з питань НС

ішт
**$Репутати обговорили та узгодили остаточний текст звернення до Президента 

України та Верховної Ради України щодо недопущення вилучення коштів 
місцевих бюджетів, домовились, що доповідати це питання на сесії буде 

*1 керуючий справами виконкому Олег Савка.

Обговорили проблеми, які виникають в процесі господарської діяльності 
комунальних підприємств міста, та шляхи їх вирішення.

Оксана Савчук нагадала, що на зустрічі з освітянами проговорювалась 
необхідність створення відповідної депутатської робочої групи. Присутні
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запропонували створити робочу групу з вивчення потреб та проблем навчальних 
закладів територіальної громади, до складу якої включити по одному 
представнику з кожної фракції.

Присутні обговорили питання порядку денного 52 сесії, голови постійних 
комісій висловили свої пропозиції, рекомендації та висновки щодо проектів 
рішень.

Було запропоновано зняти з розгляду і відправити на доопрацювання
9

проекти рішень:
І -

І - №47 «Про передачу мереж централізованого водопостачання/
•довідведення навчальним закладам»;

- № 50-55 «Про затвердження детального плану території для будівництва 
модульних котелень»;
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т ; - № 90 «Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо
, відведення земельної ділянки, яка знаходиться на вул.Грушевського, 63,
й міКалуш» (площа 0,0317 га)».
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Головуючий поставив на голосування проект порядку денного п'ятдесят другої 
сесії з запропонованими змінами.

Грлосували за 7, проти 0, утрималось 0,

(Вирішили:
і

Погодити порядок денний п’ятдесят другої сесії Калуської міської ради 
(додається).
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Секретар міської ради
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Віктор ГІЛЬТАЙЧУК
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Начальник
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